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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Baška Voda, 29. studenoga 2022. 

 

 

ZAPISNIK 

(o sjednici se vodi tonski zapis) 
 

 

Sa sedme sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 29. studenoga 2022. u 

prostorijama Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 9,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

 

Ante Lončar 

Frano Divić 

Vicenco Cvitanović 

Lovre Topić 

Ivan Granić 

Nikša Staničić 

Dražen Radojković 

Dragan Svalina 

Matejas Jozipović 

Josip Topalović 

Ljubo Topić (napustio sjednicu u 11:18h) 

Rajko Jurišić  

Ines Buljubašić  

 

 

OSTALI NAZOČNI: 

 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Marino Babić, upravitelj Vlastitog pogona 

- Ana Nemčić, zapisničar 

 

 

Presjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  

 

 

DNEVNI RED 
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1. Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke osnivanju Vlastitog pogona Općine Baška Voda 

3. Prijedlog Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona 

4. Prijedlog I. izmjena i dopuna Odluke o koeficjentima za obračun plaće službenika i 

namještenika Općine Baška Voda 

5. Prijedlog Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 

6. Prijedlog Odluke o radnom vremenu u ugostiteljstvu na području općine Baška Voda 

7. Prijedlog Odluke o II. Izmjeni i  dopuni Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 

8. Prijedlog Odluke o polugodišnjem obračunu Proračuna Općine Baška Voda za 2022. godinu 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Baška Voda za 2022. godinu 

- Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2022. godinu 

- Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih 

u Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2022. Godinu 

- Program financiranja javnih potreba  u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 

2022.godinu 

- Prijedlog Odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 

2022. godinu 

- Plan nabave roba, radova I usluga za proračunsku 2022. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2022. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2022. godinu 

- Socijalni program Općine Baška Voda za 2022.godinu 

10. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova u 2023. godini 

 

 

Vijećnik Topić predložio je nadopunu dnevnog reda sa točkom Prijedloga Odluke o osnivanju 

Mjesnog odbora Topići. 

Načelnik kaže kako zaseok Topići od strane Sabora RH nije proglašeno kao naselje. 

 

Dnevni red predložen od strane vijećnika Topića nije prihvaćen većinom glasova PROTIV ''8'' 

/ZA ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/. 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 

glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ . 

 

Aktualni sat 

 

Vijećnik Jozipović kaže kakvo pitanje postaviti, a da ima smisla u ovakvom okruženju. Kaže 

kakva smo mi to općina, zar je moguće da svaka radnja u općini, pa i ovo općinsko vijeće, 

falsificiranje zapisnika, gradnja uljare, rotora, bilo koja radnja je nelegalna, svaka radnja 

korumpirana. Postavlja pitanja što se dešava sa našim načelnikom da u smiraj svog života, da 

ne može ovaj zadnji mandat, dva, tri, na dobrobit građana, nego nikad gori po pitanju 

nezakonja. Kaže kako mu je došao mail, kontradiktoran sa oduzimanjem imovine, kako je 

načelnik Josko Roščić prošle godine uz 12.000 kvadrata koje je već dobio, te da je sad 

načelnik svoj posjed od 12.980 kvadrata ispred svoje vikendice, zadnje godine povećao za još 

1.800 kvadrata na način da je oformio novu građevinsku parcelu pod brojem 5922/52 i lažno 

prikazao da on to koristi više od 20 godina,utužio Republiku Hrvatsku i postao vlasnik te 

novoformirane čestice od 1.800 kvadrata. Kaže, kakav je to obraz, načelniče, da vašim 

sugrađanima oduzimate njihove imovine, vlasništvo, a ovamo državi Republici Hrvatskoj 

lažno, prikazujući da to koristite više od 20 godina, državi oduzimate i sebi pripajate. 

Postavlja konkretno pitanje načelniku, kako je oformio parcelu ispod vikendice kad ona nije 

postojala te kako mu to uspijeva. 
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Općinski načelnik odgovara da će na kretensko pitanje ljudima koji slabo shvaćaju dati jedan 

opširan odgovor. Kaže da ne zna otkud takve frustracije, je li to iz obitelji, da li zbog dugova, 

kad se već dira u njegovu imovinu, kad laže da je nešto kupio, jer je on vikendicu napravio, a 

ne kupio, zemlju kupio, nije na putu napravio balkon i skale kao što su mu jučer došle slike, 

koje ćemo u Bastu morati vjerojatno rušiti brzo. Kaže kako nije to mislio, no poslije ovakvih 

pitanja, vidi da mora na neke stvari obratiti pažnju. Nadalje, kaže, uljara, uredna građevinska 

dozvola, pravomoćna, rotor, županijske ceste. Ono što su poduzimali protiv nasipanja plaža, 

dohrane, pera, svega, sve je od inspekcije palo, srušene su sve odluke prekršajnog suda te je 

visoki sud u Zagrebu stao na stranu općine Baška Voda, da radi u redu. Zašto takve kretenske 

insinuacije, zašto laži, čemu to služi, kaže načelnik, da ne zna.  Načelnik konstatira kako da 

bilo što kaže, vijećnik Jozipović, neće biti zadovoljan. Kaže da poduzmu sve protiv ovoga 

mjesta, protiv napretka mjesta, protiv uređenja plaža, protiv svega, te da im ništa neće uspjeti 

jer im je zakon rekao da nisu u pravu.  

Vijećnik Jozipović kaže da je konkretno pitanje bilo za parcelu, kako je ona nastala te da li će 

završiti karijeru načelnika da će te pustiti jednu jedinu investiciju u budućnosti po pozitivnim 

propisima i zakonima Republike Hrvatske. 

Općinski načelnik kaže da ne zna što je po struci te da očito ne zna pročitati katastar. Što se 

tiče toga da li će se nešto legalno napraviti, odgovara, da će se legalno napraviti uljara, kao što 

se napravio rotor, nasuti će se plaže, napraviti će se kompostana, sortirnica još u ovoj godini. 

Vijećnik Jozipović kaže da se u Bastu, građevinske parcele za koje postoje uredne 

građevinske dozvole, lažnim dopisima pripajaju kao općinsko vlasništvo te takvim načinom 

ponovno uništava građevinske dozvole, dajući lažne izjave da se radi o nerazvrstanim cestama 

i onda se čudite kako su ova pitanja zločesta. Kako bi se ponio čovjek kome protuzakonito, 

kriminalno uništavate egzistenciju, stječete ne pripadajuću korist. Zar se ne bojite Boga ili 

nekoga pojedinca kojemu će se spojiti plus i minus pa da se nešto desi. 

Općinski načelnik odgovara da Općina Baška Voda ne izdaje građevinske dozvole, a 

prethodnu suglasnost po zakonu rade stručne službe, izađu na lice mjesta, te njemu daju 

mišljenje i to na potpis po zakonu. 

Vijećnik Jurišić kaže kako ponovno čuje da kola informacija da će se regionalni odnosno 

makarski vodovod pripojiti sa imotskim. S obzirom da imotski vodovod ima gubitke, 

Makarska ima malo općina s obzirom na Imotski jer je tamo skoro svako mjesto općina, 

ukoliko dođe do preglasavanja tj. do povezivanja, kako će se to kasnije odraziti na cijenu 

vode. 

Općinski načelnik odgovara da je to stvar ministarstva i da su svi načelnici još prije 4-5 

godina tražili da se ne spaja sa Imotskim, htjeli su ih spojiti i sa Vrgorcem ili Pločama, a na 

kraju je ostao prijedlog ministarstva da tu bude Imotski. Kaže kako se to radi na zahtjev EU 

kako bi se povukla sredstva. Također je krenula i priprema izgradnje novog cjevovoda 

regionalnog vodovoda od Zadvarja do Dječjeg sela. 

Vijećnik Jurišić pita postoji li mogućnost da se vrtić spoji sa onim razredom koji gleda 

prema suncu da djeca ne idu po skalama gore, da se cijeli taj gornji dio izlivelira, da se 

napravi garaža. 

Općinski načelnik odgovara da će vrtić biti tamo gdje je predviđen te da za sada, nažalost, 

nema potrebe za tim. Sada je napravljeno jedno odjeljenje koje može primiti od 12 do 15 

djece. Kaže kako nije riješen problem osobe koja je u Australiji, a koja je vlasnik zemlje. 

Vijećnik Topić kaže kako se prije 2-3 mjeseca razgovaralo o protupožarnim putovima u 

naselju Topići, koji su se trebali urediti. Pita načelnika što je sa njegovim prijedlogom oko 

protupožarnih putova.  

Općinski načelnik odgovara da se kupio katapilar koji će biti pretežno u kamenolomu i za 

ravnanje plaža, ali će služiti i za intervencije na protupožarnim putovima. Protupožarni putovi 

se rade sukladno sa županijom i Hrvatskim šumama. Trenutno, Batva najviše protupožarno 
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ugrožava Bašku Vodu, a vatrogasci su krenuli sa pilanjem i sređivanjem. Iza nove godine će 

se nastaviti sa ravnanjem i čišćenjem korijena, te će se raditi i oko Basta i Topića. 

Vijećnik Topić pita kada će to biti. 

Općinski načelnik odgovara da će to biti prema prioritetima o kojima će odlučiti načelnik sa 

zapovjednikom vatrogasnog društva. 

Vijećnik Topić pita da li je moguće da u 2022. godini moraš imati staro auto radi rupa od 

metra. 

Općinski načelnik da je moguće. Raspisan je natječaj, 80 milj.kuna se povlači iz europske 

unije za protupožarne putove na području županije. Hrvatske šume, mi i županija moramo 

sjesti i to sve vidjeti. Nećemo raditi da bi netko radio neke gluposti. Nego će se raditi sa 

planom. 

Vijećnik Topić kaže da je našao i kamion i materijal. 

Općinski načelnik mu odgovara da nije to baš tako jednostavno. 

Vijećnik Topalović kaže da je 19.9.2022. godine poslao zahtjev za pristup informacijama na 

koje do dana danas nije dobio odgovor, a koje se tiče knjiženja javnog dobra sa potpisom 

načelnika bez pečata općine.  

Vijećnik Topalović je došao do načelnika i pokazao mu dokument. Općinski načelnik kaže 

da je to za utvrđivanje katastarske čestice i da to nije to. 

Vijećnik Topalović pita može li dobiti pisani odgovor. Općinski načelnik odgovara da je 

sada dao odgovor, da je snimljen i da može ako će netko napisati.  

Vijećnik Jozipović u ime Kluba vijećnika NLM  kaže da onaj tko piše zapisnike trenutno ih 

falsificira i nerealno prenosi. Kaže čemu njegov govor sada, ako to nije nigdje verificirano i 

nigdje se ove rečenice ne spominju, u zapisniku od prošle sjednice ih nema, u glasniku općine 

ih nema, i tako ispadne da nitko nije davao naputak da je kriminalan. Moli osobu koja vodi 

zapisnik da njegove riječi budu u zapisniku. Postavlja pitanje načelniku da li je upoznat da 

točno na području sada od 22.10. dobivena građevinska dozvola za gradnju buduće uljare, 

gdje je normalno da se prvo dobije građevinska dozvola, pa se onda radi. Kaže da vidite šta se 

dešava, što priroda radi, ponovno se aktiviraju bujišni potoci. Napominje da je točno na 

lokaciji buduće uljare koju ćete legalno izgraditi u narednim mjesecima, je tekao potok da 

ljudi nisu mogli po sedam dana proći sa jedne na drugu stranu. Točno na tom putu. Tko će 

preuzeti odgovornost  danas sutra kada potoci krenu, a uljara je pozicionirana na 

nekvalitetnom, mekom, trusnom žalu. Hoćete li reći da niste znali i da vam nitko to nije 

mogao reći. Apropo nekog sutrašnjeg događaja, kaže da ste bili upućeni i da je još vrijeme da 

se ne ide u izgradnju uljare na neadekvatnom prostoru.  

Općinski načelnik odgovara kaže da njegov podatak nije točan, nekad se davno u planini 

izlila pijavica. Sve institucije Hrvatske, pa i Hrvatske vode su dale suglasnost. Dozvola je 

pravomoćna, trudili ste se da ne bude, niste uspjeli. Nastavljamo, po novoj godini, sa 

izgradnjom, uljare.  

Vijećnik Jozipović postavlja nadopunu pitanja što se trenutno dešava sa UPU uljara-vinarija 

Bast koju smo donijeli 2012.te godine i koja je po njegovoj informaciji još na snazi. 

Općinski načelnik odgovara ništa. 

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 6. sjednice 

Općinskog vijeća.  

Vijećnik Jurišić kaže kako bi bilo dobro da kao što je i napisan aktualni sat, da točke budu 

popraćene bar nekom rečenicom. 

Vijećnik Jozipović kaže da se ovdje radi o kaznenom djelu, konkretno ovo je već treći put da 

napominje, da u zapisniku nakon tri mjeseca osvane konstrukcija koja nije bila. Zapisničar ili 

zapisničarka ne može korigirati nijednu rečenicu, nijedan broj, nijedan hektar što nije bilo na 
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vijeću. To se mora raditi sa amandmanima, sa nadopunom prijedloga. Ne mogu nakon tri 

mjeseca zaključci biti u suprotnosti sa materijalima. 

Vijećnik Jozipović daje primjedbu na zapisnik na točku 3. i kaže kada se raspravljalo o 

izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja općine Baška Voda, ispada da su se javila 

tri vijećnika za riječ i to je to. Gdje je konstatacija da je procedura nezakonita, da nisu imali 

ispred sebe karte koje ukazuju gdje podižemo 15.000 metara kvadratnih. Kaže kako je zadnji 

put pitao pročelnicu Buljan gdje se, na koje područje odnosi 15.000 kvadrata koje se 

pretvaraju u građevinsko područje. Vijećnik Jozipović kaže kako želi da u zapisniku piše da je 

on rekao da je to kriminalna radnja, pogodovanje, da nije poštovana procedura donošenja 

izmjena i dopuna prostornoga plana jer nije u nacrtu bio grafički prikaz. Kada uzmete glasnik, 

glasnik je jedini službeni dokument u kojem se verificiraju odluke, to treba biti autentično, 

stvarno, da svaka odluka točno koja je predložena i izglasana je u glasniku, ali nije. Kaže, 

kada pročitate ovu odluku u glasniku, kada pročitate što je sve u njoj nadrobljeno, puste karte, 

a on dođe kući i kaže kakva karta, nije nigdje vidio kartu. Traži da u sastav zapisnika budu 

njegove rečenice da procedura nije po zakonu, svi vijećnici su trebali dobiti prijedlog nacrta, 

grafički prikaz gdje se točno povećava tih 15.000 kvadrata i onda po savjesti i političkom 

naputku prihvatiti ili ne prihvatiti. Tehnički je ispravljena greška u broju, a to zakon ne 

dozvoljava. Kaže kako je on sada županijski vijećnik i tamo se primjedbe na zapisnik ne 

preglasavaju, nego ako je nešto utvrđeno i istinito postoji sastavni dio zapisnika. Predsjednik 

vijeća je falsificirao odluku i potpisao neistinitu odluku u glasniku, učinio kazneno djelo jer 

vijećnici nisu imali kartu ispred sebe. 

Vijećnik Jozipović daje primjedbu na zapisnik na točku 5. koja glasi da je on dao primjedbu 

na prvenstvo zakupa ribarnice ima domicilno stanovništvo, ribari sa područja općine Baška 

Voda. Vi ste to preglasali i rekli ne valja. Kaže da ne piše da je bio njegov prijedlog, da je 

pokušao zaštiti domaće stanovništvo. Sjeća se da se govorilo i o dijelovima pulta, ali to nigdje 

ne piše. 

Općinski načelnik kaže da vidi ovdje zalutalo politiku jer po pitanju točke 3 je proces tek 

krenuo i biti će stavljen na javnu raspravu, biti će svim građanima dostupan i sa svim kartama. 

Po pitanju cijena ribarnice je on odmah rekao da prijedlog nije zakonit, svi građani Republike 

Hrvatske na cijelom teritoriju Republike Hrvatske su ravnopravni, a sada praktično i Europske 

unije, te se na taj način ne može nekome davati prednost. 

Vijećnik Jozipović pita predsjednika Vijeća da li je njegova primjedba usvojena, te na 

namjeru predsjednika Vijeća da je stavi na glasovanje, odgovara da prema poslovniku se o 

njoj ne glasuje. 

Predsjednik Vijeća kaže da će zapisnik biti ovakav kakvi je. 

Većinom glasova ZA ''8'' / ''5'' PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić, 

usvojen je zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća. 

 

 

Ad. 2. 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke osnivanju Vlastitog 

pogona Općine Baška Voda. 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. U raspravi su sudjelovali 

vijećnik Jozipović, vijećnik Jurišić i općinski načelnik. 

Vijećnik Jozipović u ime Kluba NLM postavlja pitanje upravitelju pogona da li je ova 

odluka skladu sa zakonom, da li se preklapa sa zakonom o komunalnom gospodarstvu, sa 

trgovačkim društvom Gradina , da li u ovom momentu u prekršaju jer sada imamo tri 

kompatibilne firme, jer još postoji javna ustanova koja još nije likvidirana. Kaže da je još 

aktivna javna ustanova Gradina Baška Voda, aktivno je d.o.o. Gradina, a sada će biti aktivan i 

ovaj Vlastiti pogon te da se u opisu ovih djelatnosti sve one preklapaju.  
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Vijećnik Jurišić dao je amandman da se u članku 4. ubaci i održavanje zelenih površina. 

Vijećnik Jozipović dao je amandman koji glasi da se u članku 4. doda alineja 7 –održavanje 

zelenih javnih površina. 

Amandman vijećnika Jurišića nije prihvaćen većinom glasova PROTIV ''8'' /ZA ''5'' 

Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ . 

Amandman vijećnika Jozipovića nije prihvaćen većinom glasova PROTIV ''8'' / ZA ''5'' 

Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o osnivanju Vlastitog pogona Općine Baška Voda 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Pravilnika o poslovanju 

Vlastitog pogona. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesen je 

Pravilnik o poslovanju Vlastitog pogona 

 

 

Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog I. izmjena i dopuna Odluke 

o koeficjentima za obračun plaće službenika i namještenika Općine Baška Voda. Nakon 

uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jurišić, vijećnik Jozipović, vijećnik Topić i općinski 

načelnik. Vijećnik Topić predlaže da se svim djelatnicima općine što više dignu plaće, a 

pogotovo onim djelatnicima što rade i druge poslove. 

Vijećnik Jozipović u ime Kluba NLM daje amandman da klasifikacijski rang bude ''2.'' 

Amandman nije usvojen većinom glasova PROTIV ''8'' / ZA ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, 

Jurišić, Buljubašić/ .   

Većinom glasova ZA ''10'' /PROTIV ''3'' Jozipović, Topalović, Topić/ donesene su 

I. izmjene i dopune Odluke o koeficjentima za obračun plaće službenika i namještenika 

Općine Baška Voda 

 

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o dozvoljenom 

prekoračenju najviše dopuštene razine buke. 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Topić, vijećnik Jozipović, vijećnik Jurišić i općinski 

načelnik. 

Vijećnik Jozipović dao je prvi amandman na članak 2. odluke, a koji glasi da se unese raspon 

od 01.05. do 30.09.  

Vijećnik Jozipović daje drugi amandman na članak 3., a koji glasi od 06.00 do 02.00 sati. 

Vijećnik Jurišić kaže da se slaže sa pomicanjem datuma. 

Prvi amandman nije usvojen većinom glasova PROTIV ''8'' /ZA ''5'' Jozipović, Topalović, 

Topić, Jurišić, Buljubašić/ . 

Drugi amandman nije usvojen većinom glasova PROTIV ''8'' /ZA ''5'' Jozipović, Topalović, 

Topić, Jurišić, Buljubašić/ . 
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Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 
 

 

Ad. 6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o radnom vremenu u 

ugostiteljstvu na području općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika 

pristupljeno je raspravi.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Topić, vijećnik Jozipović, vijećnik Divić, vijećnik Jurišić i 

općinski načelnik. 

Vijećnik Jozipović daje amandman koji glasi da sve kategorije objekata ljeti rade od 0- 24. 

Amandman nije usvojen većinom glasova PROTIV ''8'' /ZA ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, 

Jurišić, Buljubašić/. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o radnom vremenu u ugostiteljstvu na području općine Baška Voda 
 

 

Ad. 7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o II. Izmjeni i dopuni 

Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika 

pristupljeno je raspravi. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, upravitelj Vlastitog pogona Babić i općinski 

načelnik. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o II. Izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 

 

 

Ad. 8. 

Predsjednik vijeća otvorio je osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o polugodišnjem 

obračunu Proračuna Općine Baška Voda za 2022. godinu. Nakon uvodnih riječi općinskog 

načelnika pristupljeno je raspravi. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Topić, vijećnik Jurišić, vijećnik Jozipović, pročelnik 

Marušić i općinski načelnik.  

Vijećnik Jozipović kaže kako je ovo nezakonito, da je prekršen zakon o proračunu te van svih 

rokova. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o polugodišnjem obračunu Proračuna Općine Baška Voda za 2022. godinu 

 

 

Ad. 9. 

Predsjednik vijeća otvorio je devetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Proračuna Općine Baška Voda za 2022. godinu sa slijedećim: 
- Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna za 2022. godinu 

- Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Baška Voda za 2022. Godinu 

- Program financiranja javnih potreba  u predškolskom odgoju Općine Baška Voda za 2022.godinu 
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- Prijedlog Odluke o financiranju javnih potreba za rad mjesnih odbora Općine Baška Voda za 2022. 

godinu 

- Plan nabave roba, radova I usluga za proračunsku 2022. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u kulturi Općine Baška Voda za 2022. godinu 

- Program financiranja javnih potreba u športu Općine Baška Voda za 2022. godinu 

- Socijalni program Općine Baška Voda za 2022.godinu 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, pročelnik Marušić i općinski načelnik. 

Vijećnik Jozipović kaže da se po zakonu u proračunima jedinica lokalne samouprave moraju 

predvidjeti sredstva za kategorizirane sportaše. Naglašava kako se kažnjavaju ti sportaši, 

svjetski sportaši, da se krši zakon o sportu. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o izmjeni i dopuni Proračuna Općine Baška Voda za 2022. godinu 
 

Ad. 10. 

Predsjednik vijeća otvorio je desetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o privremenoj 

zabrani radova u 2023. godini. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je 

raspravi.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Topić, vijećnik Jozipović i općinski načelnik. 

Vijećnik Topić predlaže da se zabrana radova produži do od 15. svibnja do 30. rujna. 

Vijećnik Jozipović daje amandman koji glasi da se u periodu od 01.10. do 15.5. svi radovi 

mogu odvijati od 0-24. 

Amandman vijećnika Jozipovića nije usvojen većinom glasova PROTIV ''8'' /ZA ''4'' 

Jozipović, Topalović, Jurišić, Buljubašić/. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''4'' Jozipović, Topalović, Jurišić, Buljubašić/ donesena je 

Odluka o privremenoj zabrani radova u 2023. godini 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 11:23 sati. 

 

Zapisnik sastavila 

Ana Nemčić 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 


